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Protokół z posiedzenia Komitetu Monitorującego program Pomoc Techniczna dla Funduszy 
Europejskich 2021-2027 (KM PT FE), które odbyło się 16 października 2024 r. 

16 października 2024 r. o godz. 11:00 w sali im. Min. G. Gęsickiej w Ministerstwie Funduszy i 
Polityki Regionalnej (MFiPR) odbyło się posiedzenie Komitetu Monitorującego program Pomoc 
Techniczna dla Funduszy Europejskich 2021-2027.
Posiedzenie otworzył Pan Maciej Aulak, Dyrektor Departamentu Programów Pomocowych 
(DPT) w MFiPR, zastępca przewodniczącego KM PT FE.

W posiedzeniu wzięli udział:

Członkowie i zastępcy członków Komitetu:
1. Pan Maciej Aulak – Zastępca Przewodniczącego KM PT FE 

Pani Małgorzata Złotkowska – Instytucja do spraw koordynacji strategicznej Umowy 
Partnerstwa dla Realizacji Polityki Spójności 2021-2027 w Polsce - Departament 
Strategii w MFiPR 
Pan Rafał Laskowski – Instytucja do spraw koordynacji wdrożeniowej Umowy 
Partnerstwa dla Realizacji Polityki Spójności 2021-2027 w Polsce - Departament 
Koordynacji Wdrażania Funduszy Unii Europejskiej w MFiPR 
Pani Edyta Świderska – Instytucja do spraw koordynacji wdrożeniowej Umowy 
Partnerstwa w zakresie Programów Regionalnych - Departament Programów 
Regionalnych w MFiPR
Pani Justyna Hermanowicz – Instytucja Zarządzająca programem Fundusze Europejskie 
dla Nowoczesnej Gospodarki 2021-2027 - Departament Programów Wsparcia Innowacji 
i Rozwoju w MFiPR 
Pan Michał Ptaszyński – Instytucja Zarządzająca programem Fundusze Europejskie na 
Rozwój Cyfrowy 2021-2027 - Departament Rozwoju Cyfrowego w MFiPR
Pani Marta Kadylak – Instytucja Zarządzająca programem Fundusze Europejskie dla 
Rozwoju Społecznego 2021-2027 - Departament Europejskiego Funduszu Społecznego 
w MFiPR 
Pan Marcin Szymański – Instytucja Zarządzająca programem Fundusze Europejskie na 
Infrastrukturę Klimat, Środowisko 2021-2027 - Departament Programów 
Infrastrukturalnych w MFiPR 
Pani Agnieszka Jurczyszyn – Instytucja Zarządzająca programem Fundusze 
Europejskie na Infrastrukturę Klimat, Środowisko 2021-2027 - Departament Programów 
Infrastrukturalnych w MFiPR
Pani Monika Pogorzelska – Instytucja Zarządzająca programem Fundusze Europejskie 
dla Polski Wschodniej 2021-2027 - Departament Programów Ponadregionalnych w 
MFiPR 

2. Pan Piotr Cieszewski – Pełnomocnik Rządu do Spraw Osób Niepełnosprawnych - 
Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej

3. Pani Anna Aleksandrzak – Unia Metropolii Polskich
4. Pan Stanisław Bodys – Unia Miasteczek Polskich 
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5. Pan Tomasz Potkański (w zastępstwie Pani Agnieszka Dawydzik) – Związek Miast 
Polskich

6. Pan Rafał Rudka – Związek Powiatów Polskich
7. Pani Ewa Pachowska-Kurzepa – Związek Województw Rzeczypospolitej Polskiej
8. Pan Grzegorz Grabowski – Związek Samorządów Polskich
9. Pani Marzena Podolska-Bojahr – Niezależny Samorządny Związek Zawodowy 

„Solidarność”
10.Pan Zygmunt Mierzejewski – Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych
11.Pani Agnieszka Lewandowska – Konfederacja Lewiatan
12.Arkadiusz Paciorek – Związek Rzemiosła Polskiego
13.Pan Szymon Dziubicki (w zastępstwie Pani Hanna Ejsmont) – Konfederacja Inicjatyw 

Pozarządowych Rzeczypospolitej – organizacja działająca w obszarze wsparcia dla 
samorządów

14.Pan Maciej Malik – Fundacja Klaster Innowacji Społecznych
15.Pan Piotr Frączak – Ogólnopolska Federacja Organizacji Pozarządowych – organizacja 

działająca na rzecz federacji organizacji pozarządowych 
16.Pan Tomasz Musielski – Wspólnota Robocza Związków Organizacji Socjalnych – 

organizacja działająca na rzecz promowania włączenia społecznego
17.Pan Bartłomiej Głuszak (w zastępstwie Pan Aleksander Łabanowski) – Wspólnota 

Robocza Związków Organizacji Socjalnych – organizacja pozarządowa działająca na 
rzecz niedyskryminacji

18.Pan Maciej Kunysz – Polska Zielona Sieć
Obserwatorzy:
1. Pan Sebastian Kackiewicz – przedstawiciel ministra właściwego do spraw rozwoju 

regionalnego w zakresie prowadzenia kontroli przez ministra działającego jako państwo 
członkowskie - Departament Zgodności Rozliczeń Środków Europejskich w MFiPR 
Pozostałe osoby

2. Pani Elżbieta Gajeska – Komisja Europejska
3. Pan Tomasz Kot – Rzecznik Funduszy Europejskich
4. Pani Aneta Sadowska – Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi
5. Pan Arkadiusz Lewicki (w zastępstwie Pani Oliwia Rubinkiewicz) – Związek Banków 

Polskich
6. Pani Magdalena Lepianka – Zastępca Dyrektora, DPT, MFiPR
7. Pani Iwona Sobiechowska – Naczelnik Wydziału Finansów i Kontroli Pomocy 

Technicznej, DPT, MFiPR
8. Pani Jolanta Korczak – Wydział Finansów i Kontroli Pomocy Technicznej, DPT, MFiPR
9. Pani Monika Gaik-Ficińska – Wydział Finansów i Kontroli Pomocy Technicznej, DPT, 

MFiPR
10.Pani Urszula Wójcik – Wydział Pomocy Technicznej i Współpracy Rozwojowej, DPT, 

MFiPR
11.Pani Ksenia Firczyk – IZ PT FE, DPT, MFiPR
12.Pani Ewelina Teda – IZ PT FE, DPT, MFiPR
13.Pani Ganna Marciniuk-Getmanenko – IZ PT FE, DPT, MFiPR

Prelegenci:
1. Pani Magdalena Iwaniecka-Łabędź – Zastępca Dyrektora, DPT, MFiPR
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2. Pani Justyna Potiopa – Naczelnik Wydziału Pomocy Technicznej i Współpracy 
Rozwojowej, DPT, MFiPR

3. Pan Mateusz Wojcieszak – Ogólnopolska Federacja Organizacji Pozarządowych.
Agenda spotkania:

1. Powitanie i otwarcie posiedzenia – Zastępca Przewodniczącego KM PT FE
2. Omówienie stanu wdrażania PT FE
3. Prezentacja zmian w Regulaminie KM PT FE (m.in. rozliczanie ryczałtowe dla 

partnerów)
4. Głosowanie nad przyjęciem zmiany Regulaminu PT FE
5. Prezentacja postępów w realizacji projektu partnerów: „Działania informujące i 

promujące Fundusze Europejskie wśród organizacji pozarządowych”
6. Sprawy różne i podsumowanie

Ad 1

Pan Dyrektor Maciej Aulak otworzył obrady i przywitał członków, zastępców, obserwatorów KM 
PT FE, a także pozostałych uczestników spotkania. 
Pan Dyrektor Aulak omówił agendę i poprosił o zabranie głosu Panią Elżbietę Gajeską, 
przedstawicielkę Komisji Europejskiej, która przywitała osoby uczestniczące w posiedzeniu.

Ad 2

Pan Dyrektor Maciej Aulak przekazał omówienie prezentacji Pani Naczelnik Justynie Potiopie 
(Wydział Pomocy Technicznej i Współpracy Rozwojowej, MFiPR). Prezentacja dotyczyła stanu 
wdrażania PT FE.

Prezentacja znajduje się pod linkiem: 
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/142840/Prezentacja_KM_PT_FE_2024_10_16.pdf.

Pan Zbigniew Mierzejewski (Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych) zapytał o 
liczbę etatów i niedobór kadr. 

Pani Naczelnik Justyna Potiopa wyjaśniła, że brakuje danych za IV kwartał 2024 r., więc wartość 
nie do końca jest odzwierciedlona, są to dane wg stanu na 30 września 2024 r. Pan Dyrektor 
Maciej Aulak potwierdził, że dane nie są jeszcze pełne. Nie ma ryzyka, że wskaźnik nie zostanie 
zrealizowany. Pani Naczelnik Justyna Potiopa dodała, że w późniejszym terminie mogą zostać 
przekazane osobom z KM pełne dane, bardziej aktualne (po zakończeniu roku). 

Pan Maciej Kunysz (Polska Zielona Sieć) odniósł się do wskaźnika dotyczącego liczby 
opracowanych ekspertyz, poprosił o informację mailową jakie ekspertyzy zostały przygotowane i 
gdzie można się z nimi zapoznać. 

Pani Naczelnik Justyna Potiopa odpowiedziała, że możemy dostarczyć mailowo link do 
zrealizowanych ekspertyz. 

Pani Elżbieta Gajeska (Komisja Europejska) poprosiła o wykaz ekspertyz i informację jakie 
ekspertyzy są w trakcie realizacji. Pan Dyrektor Maciej Aulak dodał, że gotowe ewaluacje 
publikowane są na stronie przeznaczonej ewaluacjom: https://www.ewaluacja.gov.pl/. Na stronie 
znajdują się m.in. wyniki badań ewaluacyjnych i badania w trakcie realizacji. 

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/142840/Prezentacja_KM_PT_FE_2024_10_16.pdf
https://www.ewaluacja.gov.pl/
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Pani Elżbieta Gajeska (Komisja Europejska) pogratulowała Instytucji Zarządzającej PT FE 
postępów we wdrażaniu PT FE i podziękowała za prezentację.

Ad 3

Pan Dyrektor Maciej Aulak przekazał omówienie zmian w Regulaminie KM PT FE Pani 
Magdalenie Iwanieckiej-Łabędź, Zastępcy Dyrektora Departamentu Programów Pomocowych.

Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź przeprosiła za nieintencjonalny błąd po stronie 
Instytucji Zarządzającej PT FE tj. przesłany mailowo, w regulaminowym terminie Regulamin KM 
PT FE zawierał zmiany dotyczące wyłącznie rozliczeń ryczałtowych, natomiast omyłkowo nie 
zawierał zmian, które były wypracowane przez Grupę Roboczą i dotyczyły nieposzlakowanej opinii 
oraz zmian dotyczących uwzględnienia w treści Regulaminu języka włączającego.

W związku z powyższym Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź powiedziała, że jeżeli jest 
na sali chociaż jedna osoba, która zgłosi że nie miała, możliwości zapoznania się z tym 
materiałem przez to, że Regulamin ze zmianami w wersji rozbudowanej wysłaliśmy zdecydowanie 
później, to kończymy dyskusję nad rozbudowaną zmianą do Regulaminu. Natomiast Pani Dyrektor 
podkreśliła, że IZ zależy bardzo na tym, żeby Komitet przyjął wersję Regulaminu przynajmniej w 
tej wersji zawierającej wyłącznie zmiany dotyczące możliwości rozliczeń ryczałtowych dla 
partnerów. 

Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź zapytała czy jest ktoś kto chciałby procedować tylko 
wersję Regulaminu KM PT FE dotyczącą rozliczeń ryczałtowych i pominąć kwestie wypracowane 
przez Grupę Roboczą (czyli dotyczące nieposzlakowanej opinii) i języka włączającego. Nikt się nie 
zgłosił.

Następnie Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź omówiła zmiany w Regulaminie KM PT FE 
dotyczące języka włączającego i nieposzlakowanej opinii. 

Zmieniony Regulamin, przyjęty (w pkt. 4 posiedzenia KM PT FE) Uchwałą nr 8 znajduje się 
pod linkiem:

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_20
27_przyjety_2024_10_16.docx.

Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź poprosiła Panią Naczelnik Justynę Potiopę o 
omówienie prezentacji dotyczącej stawek jednostkowych dla partnerów.

Prezentacja znajduje się pod linkiem: 
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx.
Pani Naczelnik Justyna Potiopa wyjaśniła, że pracując nad stawkami jednostkowymi dla partnerów 
opieraliśmy się na metodyce FERS i FENG i omówiła trzy stawki dla partnerów (slajdy nr 3-6):

1. stawka jednostkowa na podnoszenie przez partnerów KM kompetencji związanych z ich 
uczestnictwem w KM (udział w 2 formach edukacyjnych, max. 1/rok),

2. stawka jednostkowa na przygotowanie do posiedzeń KM (1 spotkanie konsultacyjne, max. 
3/rok),

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_2027_przyjety_2024_10_16.docx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_2027_przyjety_2024_10_16.docx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_2027_przyjety_2024_10_16.docx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
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https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141357/Stawki_jednostkowe_dla_partnerow.pptx
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3. stawka jednostkowa na zewnętrzne wsparcie doradcze dla partnera KM (1 godz. zegarowa, 
max. 10/rok). 

Pani Naczelnik Justyna Potiopa omówiła także umowę dotacji (slajd nr 7). Dodała, że jeśli 
podczas posiedzenia KM PT FE przyjęty zostanie zmieniony Regulamin KM PT FE, to do 18 
października 2024 r. przekażemy wzór umowy dotacji (slajd nr 8). 

Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź otworzyła dyskusję.

Pan Zbigniew Mierzejewski (Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych) podziękował 
stronie rządowej za przygotowanie ryczałtów dla partnerów.

Pan Maciej Kunysz (Polska Zielona Sieć) zapytał:

1. ile środków zostało wydanych do tej pory w perspektywie 2021-2027 na wsparcie 
organizacji pozarządowych i organizacji reprezentujących partnerów społeczno-
gospodarczych w KM PT FE?

Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź odpowiedziała, że dopiero podczas bieżącego 
posiedzenia procedujemy ryczałt dla partnerów, a jednocześnie do tej pory organizacje nie 
wnioskowały o wsparcie w formie refundacji w związku z tym nie było takich wydatków.

2. czy środki z dotacji PT FE dla partnerów mogą zostać przekazane wcześniej niż 15 marca? 

Pani Naczelnik Justyna Potiopa wyjaśniła, że jest to maksymalny termin. 

3. czy umowa dotacji z PT FE dla partnerów zostanie przekazana mailowo wcześniej? 

Pani Naczelnik Justyna Potiopa potwierdziła, że umowa zostanie wcześniej przekazana mailowo 
(18 października 2024 r. z adresu ptfe@mfipr.gov.pl wysłany został partnerom z KM PT FE do 
zapoznania się wzór umowy dotacji z PT FE.)

Również Pani Anna Aleksandrzak (Unia Metropolii Polskich) poprosiła o przesłanie materiałów 
(umowy dotacji) drogą mailową.

Pani Marzena Podolska-Bojahr (Niezależny Samorządny Związek Zawodowy „Solidarność”) 
zapytała o:

1. stawkę jednostkową na podnoszenie przez partnerów KM kompetencji związanych z ich 
uczestnictwem w KM (udział w 2 formach edukacyjnych, max. 1/rok) i o to czy organizacja, 
z którą będzie zawarta umowa czy członek KM PT FE decydują o zakresie,

Pani Naczelnik Justyna Potiopa dodała, że ma być to tematyka dotycząca pomocy technicznej, 
chodzi o to, żeby podejmowane działania były powiązane z PT FE. 

Pan Dyrektor Maciej Aulak dodał, że osoby z Komitetu Monitorującego PT FE znają program PT 
FE. Zakres tematyczny może być szeroki, ale w określonym aspekcie, ma dotyczyć tego co PT FE 
może wspierać.

2. czy wsparcie z dotacji PT FE jest dla samych członków, czy też dla zastępców?

mailto:ptfe@mfipr.gov.pl
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Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź poinformowała, że umowa dotacji z PT FE jest 
podpisywana z instytucją. Pani Naczelnik Justyna Potiopa dodała, że jeżeli chodzi o stawki 
jednostkowe (stawka jednostkowa na podnoszenie przez partnerów KM kompetencji związanych z 
ich uczestnictwem w KM, udział w 2 formach edukacyjnych, max. 1/rok), muszą to być dwie różne 
formy edukacyjne. W jednym szkoleniu może wziąć udział członek, a w innym szkoleniu może 
wziąć udział zastępca. To nie powinien być udział członka i zastępcy w tym samym szkoleniu.

Ad 4
Pani Naczelnik Justyna Potiopa odczytała treść Uchwały nr 8, a następnie zaprosiła do 
głosowania w sprawie przyjęcia zmiany Regulaminu Komitetu Monitorującego program Pomoc 
Techniczna dla Funduszy Europejskich 2021-2027.
W wyniku głosowania:

 25 członków/członkiń KM PT FE zagłosowało za przyjęciem Uchwały nr 8,
 1 członek/członkini KM PT FE wstrzymał/a się od zagłosowania,
 0 członków/członkiń KM PT FE zagłosowało przeciw.

Uchwała nr 8 w sprawie przyjęcia zmiany Regulaminu Komitetu Monitorującego program Pomoc 
Techniczna dla Funduszy Europejskich 2021-2027 została przyjęta. 

Uchwała nr 8 z załącznikiem została opublikowana na stronie internetowej pod linkiem:

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141613/Skan_Uchwaly_nr_8_KM_PT_FE_2024_10_1
6.pdf

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_20
27_przyjety_2024_10_16.docx. 

Ad 5

Pan Dyrektor Maciej Aulak przekazał Panu Mateuszowi Wojcieszakowi, przedstawicielowi 
Ogólnopolskiej Federacja Organizacji Pozarządowych zaprezentowanie założeń i 
dotychczasowych efektów projektu „Działania informujące i promujące Fundusze Europejskie 
wśród organizacji pozarządowych”. Projekt jest realizowany w konsorcjum partnerów spoza 
administracji przez Ogólnopolską Federację Organizacji Pozarządowych, Wspólnotę Roboczą 
Związków Organizacji Socjalnych, Związek Stowarzyszeń Polska Zielona Sieć i Podlaski Sejmik 
Osób z Niepełnosprawnościami. 

Prezentacje znajdują się pod linkami:

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141358/KM_PT_projekty_ngo.pdf

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141359/Prezentacja_Dzialania_informujace_i_pro
mujace_Fundusze_Europejskie_wsrod_organizacji_pozarzadowych.pptx. 

Pan Tomasz Kot, Rzecznik Funduszy Europejskich odnosząc się do prezentacji i 
przeprowadzanych spotkań poprosił o posługiwanie się nazwą, która odróżniałaby się od nazwy 
(Rzecznik Funduszy Europejskich), która jest ukształtowana w dokumentach, w ustawie. Pan 
Rzecznik FE zaproponował żeby np. dodać „Społecznego Rzecznika Funduszy Europejskich”. 

Pan Mateusz Wojcieszak (Ogólnopolska Federacja Organizacji Pozarządowych) poparł 
rozróżnianie nazw i zadeklarował, że przekaże taką informację partnerom.

https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141613/Skan_Uchwaly_nr_8_KM_PT_FE_2024_10_16.pdf
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141613/Skan_Uchwaly_nr_8_KM_PT_FE_2024_10_16.pdf
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_2027_przyjety_2024_10_16.docx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141595/Regulamin_zmieniony_KM_PT_FE_2021_2027_przyjety_2024_10_16.docx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141358/KM_PT_projekty_ngo.pdf
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141359/Prezentacja_Dzialania_informujace_i_promujace_Fundusze_Europejskie_wsrod_organizacji_pozarzadowych.pptx
https://www.pomoctechniczna.gov.pl/media/141359/Prezentacja_Dzialania_informujace_i_promujace_Fundusze_Europejskie_wsrod_organizacji_pozarzadowych.pptx
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Pani Naczelnik Justyna Potiopa zapytała gdzie można znaleźć dokumenty przygotowywane 
przez Polską Zieloną Sieć m.in. dotyczące efektywności energetycznej.

Pan Mateusz Wojcieszak (Ogólnopolska Federacja Organizacji Pozarządowych) poinformował, 
że planowane jest opublikowanie materiałów na stronie Zielone Fundusze Europejskie, jak 
również rozesłanie przez newslettery Polskiej Zielonej Sieci.

Pan Maciej Kunysz (Polska Zielona Sieć) dodał, że materiały zostały już przekazane Pani 
Minister Funduszy i Polityki Regionalnej i Pani Minister Klimatu i Środowiska.

Pani Elżbieta Gajeska (Komisja Europejska) podziękowała za prezentacje partnerów i za działania 
na rzecz budowania społeczeństwa obywatelskiego w Polsce i dla wdrażania Funduszy 
Europejskich. Poprosiła partnerów o dzielenie się ważnymi działaniami, materiałami czy 
spotkaniami, o których informacje mogłyby być przekazywane osobom będącym w składzie KM 
PT FE.

Pani Naczelnik Justyna Potiopa uzupełniła, że maile partnerów z informacjami np. o spotkaniach 
są już przekazywane (np. organizacjom pozarządowym będącym w składzie KM PT FE). Pani 
Naczelnik poprosiła partnerów o informowanie o spotkaniach, a także o materiałach. Informacje 
będą przekazywane osobom będącym w składzie KM PT FE przez sekretariat KM PTFE.

Pan Mateusz Wojcieszak (Ogólnopolska Federacja Organizacji Pozarządowych) dodał, że mogą 
zostać przesłane linki do zapisów do newsletterów i zainteresowane osoby będące w składzie KM 
PT FE będą mogły się zapisać. Materiały są też przekazywane Departamentowi Promocji 
Funduszy Europejskich.

Ad 6
Pan Dyrektor Maciej Aulak zaproponował przejście do spraw różnych.

Pan Zbigniew Mierzejewski (Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych) poruszył 
temat trzech przygotowanych przez związki zawodowe projektów z zakresu informacji i promocji. 

Pani Dyrektor Magdalena Iwaniecka-Łabędź odpowiedziała, że jesteśmy otwarci na spotkania z 
partnerami w oddzielnym gronie w tej sprawie. 

Pan Dyrektor Maciej Aulak podziękował wszystkim osobom za udział w posiedzeniu KM PT FE, za 
liczne wypowiedzi i zamknął obrady.
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